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Z Á P I S N I C A 
 

zo  zasadnutia komisie  investi čnej výstavby, životného prostredia, kultúrnych 
pamiatok, dopravy a verejného poriadku MsZ konanej na MsÚ Galanta 

 dňa 20.1.2020 
 
V Galante dňa 21.1.2020 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Predseda komisie p. Zsolt Takáč privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie. Nakoľko 
niektoré materiály boli predložené na rokovanie dodatočne, komisia sa uzniesla na  
nasledovnom programe:  
 
Program zasadnutia: 

1. Otvorenie 
2. Žiadosť GAWEST s.r.o. o zriadenie vecného bremena na pozemkoch mesta v k.ú. 

Galanta  
3. Návrh na prijatie daru (verejného osvetlenia, dopravných plôch areálových a pripojenia na 

cestu III/5082) od spoločnosti Richtárske pole s.r.o.  
4. Návrh VZN – Platené parkovanie  
5. Investičný zámer Nebojsa – IBV, žiadateľ Ing. Jánsky 
6. Investičný zámer – Výstavba garáží, žiadateľ Ing. Arch. Vranka 
7. Oplotenie pozemku - žiadateľ Petro Cars s.r.o. 
8. Informatívna správa – Verejné obstarávanie TC Galandia 
9. Informatívna správa – Nájomné byty 
10. Neogotický kaštieľ – juhovýchodná veža – NN elektrická prípojka  
11. Zmena organizácie dopravy na miestnej komunikácii – ul. Škovránkovej 
12. Investičný zámer - Kolumbárium 
13. Parkovisko na ul. Železničiarska (za Nyirfou) 
14. Rozpočet Oddelenia rozvoja mesta 
15. Diskusia 
16. Záver 

 
 

     K bodu č.2  
Žiados ť GAWEST s.r.o. o zriadenie vecného bremena na pozem koch mesta v k.ú. 
Galanta 
Materiál predložil: Mgr. Ivan Szolga 
Zriadenie vecného  bremena, ktoré sa bude týkať stavby „Polyfunkčný bytový dom PARK 
HOUSE“ - terénne úpravy a výsadba zelene, uloženie inžinierskych sietí na pozemkoch vo 
vlastníctve mesta. Komisia žiadosť prerokovala a jednohlasne  súhlasí zo žiadosťou 
o zriadenie vecného bremena. 
   
K bodu č.3 
Návrh na prijatie daru (verejného osvetlenia, dopra vných plôch areálových a 
pripojenia na cestu III/5082) od spolo čnosti Richtárske pole s.r.o. 
Materiál predložil: Mgr. Ivan Szolga 
Komisia jednohlasne odporúča neprijať dar Richtárske pole s.r.o., resp. prijať ho až v prípade 
ak bude skolaudovaných min 65 %  z celkového počtu rodinných domov na ul. Richtárske 
pole.   
 
K bodu č.4 
Návrh VZN – Platené parkovanie   
Materiál predložila Eva Vašáková 
Komisia prerokovala návrh VZN na platené parkovanie. Jeden člen komisie je proti návrhu 
VZN a traja členovia sa zdržali hlasovania.   
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K bodu č. 5 
Investi čný zámer Nebojsa – IBV, žiadate ľ Ing. Jánsky  
Materiál predložila Eva Vašáková 
Komisia prerokovala materiál,  jednohlasne súhlasí s investičným zámerom Ing. Jánskeho 
a odporúča do projektovej dokumentácie doplniť chodník a zelený pás, ktoré by slúžili ako 
odstupová zóna od cesty III/1341. 
 
K bodu č. 6 
Investi čný zámer – Výstavba garáží, žiadate ľ Ing. Arch. Vranka  
Materiál predložila Eva Vašáková 
Komisia prerokovala materiál a jednohlasne súhlasí s investičným zámerom  
 
K bodu č. 7 
Oplotenie pozemku - žiadate ľ Petro Cars s.r.o. 
Materiál predložila Eva Vašáková 
Komisia jednohlasne súhlasí s oplotením súkromného pozemku žiadateľa s podmienkou, že 
bude použitý pletivový plot a nie betónový múr.  
 
K bodu č. 8 
Informatívna správa – Verejné obstarávanie TC Galan dia  
Materiál predložila Eva Vašáková 
Komisia berie Informatívnu správu na vedomie (4 členovia za, 1 proti)  a odporúča vedúcej 
ORM p. Eve Vašákovej aktualizovať harmonogram prác. 
 
K bodu č. 9 
Informatívna správa – Nájomné byty  
Materiál predložila Eva Vašáková  
Komisia berie informatívnu správu na vedomie.  
 
 
K bodu č. 10 
Neogotický kaštie ľ – juhovýchodná veža – NN elektrická prípojka    
Materiál predložila Eva Vašáková 
Komisia prerokovala materiál a jednohlasne súhlasí s investičným zámerom zriadiť NN 
elektrickú prípojku do Neogotického kaštieľa. Komisia zároveň žiada preskúmať možnosť 
zriadenia novej plynovej prípojky od budovy CVČ do neogotického kaštieľa.   
 
K bodu č. 11 
Zmena organizácie dopravy na miestnej komunikácii –  ul. Škovránkovej  
Materiál predložila Eva Vašáková 
Komisia prerokovala materiál týkajúci sa návrhu zmeny organizácie dopravy na ul. 
Škovránkovej, ktorá by sa sprístupnila pre osobné motorové vozidlá v jednom smere 
s výjazdom na ul. Športovú. Komisia jednohlasne s návrhom súhlasí a navrhuje rozšíriť 
miestnu komunikáciu ul. Škovránkovu o jazdný pruh pre cyklistov. 
 
K bodu č. 12 
Investi čný zámer - Kolumbárium  
Materiál predložila Eva Vašáková 
Komisia prerokovala investičný zámer,  a odporúča použiť pôvodnú projektovú dokumentáciu 
autora Ing. Arch . Špánika . Komisia ďalej odporúča dopracovať detaily miesta určeného na 
kvety a zapaľovanie sviečok. 
 
K bodu č. 13 
Parkovisko na ul. Železni čiarska (za Nyirfou) 
Materiál predložila Eva Vašáková 
Komisia prerokovala materiál a jednohlasne odporúča alternatívu s obojstranným kolmým 
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státím, s doplnením  zokruhovania parkoviska na ul. Mierovú, ktoré žiada doplniť do 
najbližšieho zasadnutia komisie.  
 
 
K bodu č. 14 
Rozpočet Oddelenia rozvoja mesta  
Materiál predložila Eva Vašáková 
Komisia berie rozpočet na vedomie. 
 
K bodu č. 15 
Diskusia 
F. Psota: Prečo sa nezačalo s výstavbou spojovacej komunikácie Železničiarska ul. – 
Hodská ul.? 
E. Vašáková: Vydaniu stavebného povolenia zabránili pripomienky SPP a Západoslovenskej 
vodárenskej spoločnosti. Na základe predmetných pripomienok sa dopracovala projektová 
dokumentácia a opätovne sa zabezpečuje inžiniering. 

 
K bodu č. 16 
Záver 
Predseda komisie Zsolt Takáč poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie komisie ukončil. 

 
 
 
 
 

                                                                                              Zsolt Taká č  v.r.  
                                                                                               predsed a  komisie 

 
 
 
 

Zapísal: Slavomír Javor v.r. 
 


